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Mnoho  zajímavých  informací  o  dění  v  obci  se  dozvíte  na  internetových stránkách obce
Sosnová  http://www.sosnova.org
V obecn
byt o v
občanů S
své �ádo

      Jak v�ichni víte, od 1.3.2008 dochá
bych upozornil na to, �e tato změna je 
jízdních řádů, který Vám byl předlo�e
s městem Č.Lípa o zapracování připom
se občané Sosnové mohli bez problém
občanů. Konečné verze jízdních řád
informováni.

Tak jako v minulém roce zastuptelst
sportovních klubů odevzdávejte své 
rozdělení příspěvků bude na ZO dne 31

Upozorňujeme občany  na povinnost pl
         Svoz komunálního odpadu ( pope
         Poplatek za psa � 50kč za 1.psa, d
Poplatky jsou splatné nejpozději do 31.
Při této příle�itosti upozorňujeme na pa
500kč/rok to je neoprávněné pou�ívání
nemají zaplacená parkovací místa, aby 
Pří�tí řádné zasedání OZ je 26.února 2008 od 18:00  hod.
V�ichni  občané  jsou  srdečně  zváni.

1/ Hospodaření obce za rok 2007
2/ Projednání návrhu přístupové cesty - p.Přibyla
3/ Různé - usnesení  z  rady obce , diskuse
Volný byt v BD

ím bytovém domě je uvolněn
elikosti 1 +1. Zájemci z řad
osnové o tento byt podávejte

sti do kanceláře OÚ.
Informace o městské autobusové dopravě
zí ke změně jízdních řádů MAD v Č.Lípě a tím i ke změně linky, která zají�dí do Sosnové. Rád
zcela v kompetenci města Č.Lípa a není to objednávka obce Sosnová a jejich zastupitelů. Návrh
n k připomínkování byl v mnoha směrech nevýhodný pro občany Sosnové. Proto jsme jednali
ínek a změn k tomuto jízdnímu řádu. Myslím, �e se nám povedlo zásadní věci změnit tak, aby
ů dostat včas do práce a děti do �kol a aby vět�ina spojů více vyhovovala potřebám na�ich
ů by měly být kolem 20.2.2008. V okam�iku, kdy je budu mít k dispozici budete o nich

                                                               Michálek L. , starosta

Program podpory sportu
vo obce vyhlásilo program podpory sportu pro občany Sosnové. Zájemci z řad občanů a
přihlá�ky, které si mů�ete vyzvednout na OÚ, nejpozději do 20.2.2008. Vyhodnocování a
.3.2008

Poplatky
acení poplatků pro rok 2008.
lnice ) � 350kč / osobu a rok
al�í 75 kč
3.2008!
rkování aut na veřejných prostranstvích. Pez povolení a zaplacení parkovacího místa �
 veřejného prostranství. Na travnatých plochách platí zákaz parkování! �ádám občany, kteří
svá vozidla odstavovali na svých pozemcích.
U s n e s e n í     č.  13 / 2007 z jednání rady obce konaného dne 3.12.2007 od 18,00hod na OÚ v Sosnové
13/A RO projednala rozpočtovou změnu č.3 a předkládá ji ke schválení ZO
13/B RO projednala vyhlá�ku o poplatku za provozování výherních hracích přístrojů
13/C RO vzala na vědomí návrh rozpočtu M� pro rok 2008
13/D RO projednala �ádost pana Přibyla předává ji k jednání na ZO
13/E RO schválila program ZO na den 17.12.2007

U s n e s e n í     č.  14 / 2008 z jednání rady obce konaného dne 14.1.2008 od 18,00hod na OÚ v Sosnové
14/A RO vzala na vědomí návrhy jízdních řádů MAD a rozhodla o potvrzení připomínek ji�  poslaných dle rozhodnutí ZO, dále
připomínkovat po�adavek na zavedení linky v So  s odjezdem kolem 9 hod
14/B RO schválila vyřazení majetku obce z evidence
14/C RO schválila vyřazení majetku v M� z evidence
14/D RO schválila prodej váhy z bývalé po�tovny
14/E RO  schválila nákup vysavače do KD
14/F RO schválila vnitřní předpis oběhu účetních dokladů
14/G RO schválila odměnu ing. Říhovi za zpracování předpisu oběhu účetních dokladů
14/H RO schválila termíny zasedání ZO pro rok 2008
14/I  RO schválila pravidla pro poskytování fin. podpory programu sportu a prodlou�ila termín  pro podání přihlá�ek do 15.2.2008
14/J RO schválila program jednání ZO na den 28.1.2008



Z á p i s   č.13/2007 z jednání zastupitelstva obce (ZO) konaného dne 17.12.2007 od 18.00 hod v zasedací místnosti OÚ
Přítomni:  J.Anto�, J.Gorčík, Ing.M.Říha,  Ing.J.Kladníček, L.�pindler, E.Friedrich, L.Michálek, Ing.M.Pátra, V.Jeřalová
Omluveni:  MVDr.M.Russ , L. Rampouch, M.Konečná, M.Janovský, MUDr.M.Kadlec
Neomluveni: MUDr.M.Hadravová,
Hosté: p.Kadlecová, p.Vaněk
Jednání řídil Lubomír Michálek  � starosta obce.
V úvodu jednání starosta přivítal zastupitele a hosty a konstatoval , �e zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlá�eno, je přítomna
nadpoloviční vět�ina členů zastupitelstva, tak�e jednání je usná�eníschopné.Z jednání je pořizován zvukový záznam.
Ověřovateli zápisu z jednání zastupitelstva byli určeni: :  p. Friedrich, p.Říha
Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen, k nahlédnutí byl  na úřední desce, internetových stránkách a v Sosnováčku. Námitky
proti němu nebyly podány.
Program  zastupitelstva členové obdr�eli a nebyly proti němu �ádné připomínky.
P r o g r a m:

1) Rozpočtová změna č.3
2) Vyhlá�ka o provozování výherních hracích přístrojů
3) �ádost o projednání spolupráce při výstavbě RD na parcele 485/1
4) Schválení pravidel Programu podpory sportu pro r.2008
5) Různé � usnesení z rady obce, diskuse

Hlasování o přijetí programu:
Pro:9 Proti:0 Zdr�el se:0 U s n e s e n í : Program jednání byl schválen
Starosta navrhl začít jednání bodem č. 3, vzhledem k účasti Ing. Vaňka, který je přítomen jednání zastupitelstva, aby mohl poskytnout bli��í
informace. Návrh byl odsouhlasen

1) �ádost o projednání  spolupráce při výstavbě RD na parcele 485/1
Starosta po�ádal Ing. Vaňka, aby seznámil ZO se záměry investora.
Pan Vaněk se představil jako zástupce pana Přibyly. Investor má v plánu postavit v této lokalitě 9 nových domů, přesněji připravit stavební
parcely se sítěmi a příjezdovou komunikací. Po ZO by chtěli souhlas s vedením elektriky, vody a kanalizace a následné převzetí
vybudovaných komunikací do majetku obce. Jako nejvýhodněj�í se jeví varianta s příjezdem podél �el. trati, kde by se musel provést zářez
do stráně, aby se sní�ilo příli� velké stoupání, ale je to technicky reálné.
p.Kladníček � kdo je pan Přibyla? Pro 9 domků je to obrovská investice, přivést sítě, komunikace musí splňovat po�adavky pro hasiče,
popeláře, je to lokalita, kam v zimě bude problém vůbec vyjet.
p.Vaněk � p.Přibyla má bydli�tě v Praze, jeho finanční mo�nosti neumí posoudit, on je pověřen jednat s obcí a připravit technické ře�ení
stavební připravenosti těchto pozemků
p.�pindler � tuto lokalitu pova�uje za dal�í část roz�iřování obce, pokud se dá do souvislosti s lokalitou za viaduktem, potom mu nepřipadá
tato lokalita tak odtr�ená od obce, při výstavbě doporučuje spolupráci investorů na společné příjezdové cestě ze strany od �el. trati � dříve
zde byl i �el přejezd
p.Říha  - pozastavuje se nad příjezdem podél trati, je tu obrovské stoupání, uva�ované sní�ení pomocí zářezu do terénu by byl velký zásah do
vzhledu, o nákladech nemluvě
p.Michálek � pokud ZO rozhodne, �e tato varianta není vhodná, jak budete jednat s investorem dál?  Máte připravené nějaké dal�í varianty?
p.Vaněk � je tu varianta je�tě přes les, která je del�í, museli by si to promyslet
p.Jeřalová � cesta podél trati je v nabídce dra�by, která bude zítra, dnes se bavíme o něčem, co nevíme, kdo bude vlastník
p.Michálek � o tuto cestu jsme jako obec po�ádali pozemkový fond, zále�í na nich, zdali nám ji převedou, nebo prodají někomu ve dra�bě
p.Kladníček � z hlediska obce pova�uje za lep�í, pokud by příjezdová komunikace vedla přes les
p.Gorčík � připojovací bod na vodovod je určen na kraji návse, upozorňuje na to, �e jsme v minulém roce celou náves zrekonstruovali a teď
by se měla znovu rozkopávat
p.Michálek � navrhuje hlasovat o tomto usnesení: ZO projednalo �ádost p. Přibyly a nemá námitek s přístupovou komunikací přes les na
p.č.477/1 � pokud je ve vlastnictví obce.
Hlasováno:      Pro  -    7                   Proti � 0          Zdr�el se -  2
Usnesení:  ZO neschválilo zřízení přístupové komunikace přes p.č. 477/1 � přes les

2) Rozpočtová změna č.3
Starosta předlo�il ZO rozpočtovou změnu č. 3, která vyplynula z celkového hospodaření obce v roce 2007. Tato změna upravuje rozpočet
tak, aby příjmové a výdajové polo�ky odpovídaly skutečnosti v roce 2007. Připomínky a dotazy nebyly �ádné.     
Pro: 9              Proti: 0 Zdr�el se: 0
U s n e s e n í : ZO  schválilo rozpočtovou změnu č.3

3) Vyhlá�ka č.1/2007 o místním poplatku za provozování výherních hracích přístrojů
ZO byl předlo�en návrh vyhlá�ky č.1/2007 o provozování výherních hracích přístrojů. Změna vyhlá�ky vyplynula z nového zákona a je
upravena tak aby vyhovovala znění tohoto zákona.
Pro:9               Proti:0 Zdr�el se:0
U s n e s e n í :  ZO schválilo obecně závaznou vyhlá�ku č.1/2007 o místním poplatku za provozovaný výherní hrací přístroj.

4) Pravidla  Programu podpory sportu pro rok 2008
ZO byl předlo�en materiál s pravidly Programu podpory sportu pro rok 2008. Celková částka je dle rozpočtu 25000 kč, termín podávání
�ádostí je do 31.1.2008, ostatní podmínky jsou stejné jako v roce 2007.
Pro: 9                         Proti:  0                       Zdr�el se:   0
Usnesení:  ZO schválilo pravidla Programu podpory sportu pro rok 2008

5) Různé -  usnesení z RO č.13 ze dne 3.12.2007 ,  diskuse
Jednání bylo ukončeno v 19.00 hod



Z á p i s   č.14/2008 z jednání zastupitelstva obce (ZO) konaného dne 28.1.2008 od 18.00 hod v zasedací místnosti OÚ
Přítomni:  J.Gorčík, Ing.M.Říha, L.Rampouch, Ing.J.Kladníček, L.�pindler, E.Friedrich, L.Michálek, Ing.M.Pátra, MUDr.M.Kadlec
MVDr.M.Russ , MUDr.M.Hadravová, M.Janovský
Omluveni: V.Jeřalová, J.Anto�,  M.Konečná
Jednání řídil Lubomír Michálek  � starosta obce.

V úvodu jednání starosta přivítal zastupitele a hosty a konstatoval , �e zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlá�eno, je přítomna
nadpoloviční vět�ina členů zastupitelstva, tak�e jednání je usná�eníschopné.Z jednání je pořizován zvukový záznam.
Ověřovateli zápisu z jednání zastupitelstva byli určeni: :  MUDr.M.Kadlec, L.�pindler
Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen, k nahlédnutí byl  na úřední desce a internetových stránkách. Námitky proti němu nebyly
podány.

Program  zastupitelstva členové obdr�eli a nebyly k němu �ádné připomínky.
P r o g r a m:

6) Souhlas s darováním pozemků 508/2 a 508/3
7) Veřejnoprávní smlouva ve věci ru�ení trvalého pobytu
8) Různé � usnesení z rady obce, diskuse

Hlasování o přijetí programu:
Pro:12 Proti:0 Zdr�el se:0
U s n e s e n í : Program jednání byl schválen

3) Souhlas s darováním pozemků č.508/2 a 508/3                                          

Michálek: Z Krajského úřadu Libereckého kraje nám při�la darovací smlouva na pozemky č.508/2 a 508/3. Jedná se o pozemky  pod
chodníkem na Lesnou .Jde o bezúplatný převod na Obec Sosnová.
Dotazy nebyly �ádné.
Kdo souhlasí s bezúplatným převodem pozemků č. 508/2  a 508/3 na obec Sosnová

Pro:12 Proti:0 Zdr�el se:0
U s n e s e n í : ZO souhlasí  s bezúplatným převodem pozemků č. 508/2 a 508/3 na Obec Sosnová

4) Veřejnoprávní smlouva ve věci ru�ení trvalého pobytu

Starosta předlo�il zastupitelstvu návrh veřejnoprávní  smlouvy s Městem Česká   Lípa ve věci ru�ení trvalého pobytu. Je to standartní
smlouva , kterou má uzavřenou více obcí a na základě této smlouvy by Město Česká Lípa vykonávalo správní řízení  při ru�ení trvalého
pobytu.
Hlasujeme o zájmu obce Sosnová uzavřít tuto smlouvu.

Pro: 12 Proti: 0 Zdr�el se: 0
U s n e s e n í : ZO souhlasí se zájmem  uzavřít s MěÚ Č.Lípa smlouvu o ru�ení trvalého pobytu

Hlasujeme o souhlasu s obsahem návrhu veřejnoprávní smlouvy
  

Pro: 12 Proti: 0 Zdr�el se: 0
U s n e s e n í : ZO schválilo obsah návrhu  veřejnoprávní smlouvy na úseku řízení o návrhu na  zru�ení údaje o místu trvalého pobytu podle
zákona č.133/2000 Sb.

5) Různé
*Změna rozpočtu č.4
Starosta informoval zastupitele o dotaci z Krajského úřadu Lib.kraje, která při�la na účet Obce Sosnová koncem roku 2007. Tuto dotaci
musíme dát do upraveného rozpočtu za rok 2007. Jedná se o dotaci investiční účelovou (324.000,--Kč)  na vybudování komunikace
chodníků.
Kdo souhlasí s rozpočtovou změnou č. 4

Pro:12 Proti:0 Zdr�el se:0
U s n e s e n í : ZO schválilo rozpočtovou změnu  č. 4

*Starosta přečetl usnesení rady obce č.14  , toto usnesení je nedílnou součástí tohoto zápisu.

*Starosta dále zastupitele informoval o jednání s panem Horáčkem ( odbor dopravy MěÚ Česká Lípa ) a s paní Moudrou ( starostka Města
Č.Lípa ) ohledně jízdních řádů městské hromadné dopravy. Připomínky Obce a  občanů Sosnové, byly vzaty v úvahu a bude k nim přihlí�eno
při tvorbě konečné podoby jízdních řádů.

*Od nového roku se bude platit zdravotní poji�tění i z odměn neuvolněných zastupitelů.

*Pan �pindler se dotazoval, kdy bude opraveno veřejné osvětlení u hospody.Zničený je celý sloup.

Gorčík:Sloup se musel nejdříve objednat.Přes Vánoce byly sklady zavřené,nyní sloup máme a opravu provedeme v nejbli��í době.

Jednání bylo ukončeno v 18.30 hod.
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Zítra, půjdu do �koly,
nemusím mít úkoly.
Nejsem je�tě řádným �ákem,
ale u� jsem před�kolákem.

     Ano, při�el leden a s ním spojená náv�těva na�ich před�koláčků ve �kole. Letos jsou to:

     Tato akce patří k těm milým, na které se v�dy tě�íme. Prvňáčci mají mo�nost ukázat, co v�echno se u� naučili a na�e děti z M� uvidí
své star�í kamarády, se kterými je�tě vloni chodily do �kolky, kolik nových věcí u� umí.
     22.ledna se u� od rána ve �kolce ozývalo : �Já u� se tak tě�ím! Kolik u� je hodin? Aby nám neujel autobus! A �pančelko�,taky se uče�te,
abyste tam byla hezká! mrňata nikam nepojedou, jenom MY , VELKÝ, proto�e oni je�tě nic neumění...�- to byly starosti na�ich
před�koláčků.
     Konečně se dočkali. Zamávali mrňatům, nastoupili do autobusu a jeli si vyzkou�et, jaké je to být �kolákem.Vystupujeme v České Lípě,
počasí k nám není zrovna nejvlídněj�í a tak natahujeme na hlavy kapuce a do �koly bě�íme  v de�ti a silném větru. Ale nám to vůbec
nevadí.
     Ve �kole se nás ujímá usměvavá paní učitelka �árka Hejnová, děti usedají do lavic  najednou jsou zamlklé a trochu nejistě se rozhlí�ejí
kolem. Zvoní. Co teď? V�echny oči se obrací ke mně. � Zkusíme se pozdravit jako �koláci � , říkám a stoupáme si jako ostatní děti.
Pak posloucháme pohádku o písmenku �R�, �koláci písmenko hledají ve slovech na tabuli, no a u� přichází řada i na nás. Paní učitelka se
ptá, děti se zbavují ostychu a ruce létají nahoru. V�echny chtějí ukázat , co dovedou. A nebylo toho málo -  poznávaly písmenka, čísla,
počítaly, překvapily i znalostmi z angličtiny. Pak si �koláci rozdávají prázdné listy papíru a tu�ky , ale co to ? To samé dostávají na�i
před�koláčci. �Jé, co budeme dělat? To určitě  bude moc tě�ký�, vzdychne si  Péťa a drbe se za uchem. Ale nebylo. Paní učitelka vypráví o
slepičce, o potůčku a děti podle vyprávění kreslí kolečka, vlnky, smyčky, �nečky..., papír je zaplněný z obou stran. V�echno zvládly bez
problémů a paní učitelka jen chválila. Prostě �ikulky. Za své sna�ení nakonec v�ichni dostali sladkou dobrůtku.
     A u� zase zvoní. Nějak moc rychle nám to uběhlo .Loučíme se a děkujeme ,�e jsme mohli nahlédnou.
     A co popřejeme těm na�im�VELKÁKŮM� ? Ať se jim daří a mají radost ze v�eho nového, co se ve �kolce i ve �kole naučí.

Soňa Librová

Anetka Abrahamová
Belinka Kulhanová
Kája Kulmanová
Honzík Gallo
Péťa Konečný
Luká�ek  Proch
�árka Lohrová
yyddáávváá    OOÚÚ    SSoossnnoovváá,,  tteecchhnniicckkáá    ssppoolluupprrááccee    IInngg
eepprrooddeejjnnéé,,  uurrččeennoo    vvýýhhrraaddnněě    pprroo    vvnniittřřnníí    ppoottřřee

Sportovní komise obce Sosnová pořádala v Kul
Turnaj byl rozdělen do dvou částí dopolední a o
a �eny.
Podrobnosti o dopolední části podá ing. Jiří Li
k vidění zajímavé zápasy a v kulturním domě 
přemo�itele a jasně tak vyhrál turnaj, na druhém
V kategorii �en zvítězila paní Němečková, druh
Na�e poděkování patří obecnímu úřadu, který tu
Na závěr gratuluji je�tě jednou v�em výhercům 

V  dopolední  části  věnované  mláde�i  jsme 
zvítězil  Marek  Li�ka  před  Jiřím  �emličkou
Li�kovou  a  Petrou  Gu�tanovou. Velkým  zkla
medailové  �estice  se  ji�  nikdo  dal�í  nezúčas

(vzhledem k nedostatku místa v tomto čísle budou fotk

OPAKOVÁNÍ - Č

1.os.č.jedn. JÁ  NEPOHODÍM  ODPAD
2.os.č.jedn. TY  NEPOHODÍ�  ODPAD
3.os.č.jedn. ON, ONA, ONO  NEPOHO

1.os.č.mn. MY BUDEME  MÍT  POŘÁ
2.os.č.mn. VY  BUDETE  MÍT  POŘÁ
3.os.č.mn. ONI, ONY, ONA  BUDOU

Za  odpadky  pova�ujeme  i  �výkačky, nedopal
Příroda  i  svoboda  jsou  přece  rozumné, zdrav
Promluvme  si  o  tom  doma  i  s  na�imi  dětm
s  námi  po  celý  �ivot.
A  nesmíme  zapomínat, �e  příklady  táhnou.
Opravdu  je  to  tak  jednoduché. V�dyť  jsme  l
Tak  ať  se  nám  v�em  daří  ve  zdraví  a  zdrav
Někdy, někde  a  nějak  se  přece  začít  musí. N
"neutek".
Uvidíme  časem  ten  zázrak !!!
TURNAJ VE STOLNÍ TENISU

turním domě v Sosnové jako ka�dý rok turnaj ve stolním tenisu.
dpolední, kdy� dopolední část patřila dětem a odpoledne si to u zelených stolů rozdali mu�i

�ka, který dopolední část organizoval a patří mu na�e poděkování. V odpolední části byly
panovala dobrá nálada. Vítězem  odpolední části se stal Li�ka Marek ml., který nepoznal
 místě se umístil ing. Jiří Li�ka a třetí místo vybojoval po tě�kém boji Petr Paulus.
á se umístila paní Punčochářová a na třetím místě se umístila Lucie Paulusová.
rnaj finančně dotoval a Josefovi Gorčíkovi, který věnoval na turnaj drobné ceny.
a přeji v�em sportovcům mnoho zdraví a sportovního �těstí.

Za sportovní komisi Michal Janovský

 byli  svědky  zajímavých  a  mnohdy  velmi  kvalitních  výkonů. V  kategorii  chlapců
  a  Pavlem  Punčochářem. V  kategorii  dívek  zvítězila  Simona  Jínová  před  Monikou
máním  byla  pro  mne  osobně   nízká  účast  na�í  mláde�e, neboť  kromě  této  kompletní
tnil.

Ing.Li�ka Jiří
y ze soutě�e zveřejněny pouze na internetu)
..  JJiiřříí    LLii��kkaa
bbuu,,  225500    vvýýttiisskkůů,,  ddiissttrriibbuuccee    OOÚÚ    SSoossnnoovváá..

ASOVÁNÍ  SLOVES  V  ČASE  "AK

KY  KDEKOLIV
KY  KDEKOLIV
DÍ  ODPADKY  KDEKOLIV

DEK  V  SOSNOVÉ  A  OKOLÍ
DEK  V  SOSNOVÉ  A  OKOLÍ
  MÍT  HEZKY  V�UDE  KOLEM  NÁS

ky  cigaret  a  psí  axkrementy.
ě  pokorné  a  slu�né  lidi, mezi  které  se  chcem
i  a  vnoučátky. Sosnová  a  okolí  je  ná�  i  jejich

idi . . . .
ém  úsilí  v  časech  pří�tích.
ejlépe  hned, u  sebe  a  hlavně  vytrvat. Není  tře
TUELNÍM"

e  počítat  a  se  kterými  chceme  rádi  �ít.
  domov. Domov  a  jeho  atmosféra  jdou

ba  mnoho  slov - jenom  ten  skutek - aby

Marie  Braunová


